



2019-05-27

Husstyrelse- och HMS-kommittésammanträde M-huset, LTH

Närvarande:

Peter Berling, ordförande	Husprefekt M-huset, Produktionsekonomi
Catarina Lindén	Energivetenskaper
Tore Hägglund	Reglerteknik
Matti Ristinmaa	Hållfasthetslära
Ulf Jeppsson	IEA
Jonas Engqvist	Hållfasthetslära
Elsa Wallgren	Ordförande I-sektionen, avgående
Lovisa Bielke	Ordförande I-sektionen, nyvald
Aron Ingemarsson	Skyddsombud I-sektionen
Måns Sandsjö	Ordförande M-sektionen
Oscar Rundbäck Martinsson	Skyddsombud M-sektionen
Mattias Neumann	Studentverkstan
Lars Hansson	LU Service
Eva Andersson	LU Service
Susanne Mårtensson	LU Service
Matilda Eklund	Företagshälsovården
Andreas Svensson	LTHs kansli
Therese Tell Dragg	IML/ekonom husstyrelsen

§1 Sammanträdets öppnande

Mötet öppnas av ordföranden Peter Berling.

§2 Val av mötessekreterare och justeringspersoner

Som mötessekreterare utses Therese Tell Dragg. Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Andreas Svensson och Aron Ingemarsson.

§3 HMS-möte

a) *Rapport från M-husets skyddsombud*
Ingenting att rapportera

b) *Rapporterade arbetsskador, skyddsronder, miljöinventering, riskanalys*

- i. Energivetenskaper: Student från Formula student har fått en allergisk reaktion då han kavlade upp ärmen efter att ha bränt sig. Alla riktlinjer har följts, trots detta skedde en olycka. Anmäld till arbetsmiljöverket m.fl
- ii. Skyddsronder genomförda
– saknas protokoll från Energivetenskaper

- Servicegruppen har ännu inte genomfört årets skyddsrondd ombeds återkomma med tid för denna till Husprefekt

c) *Övriga HMS-frågor*

- i. Alla inspektionsmeddelanden rörande som kommer till institutionerna ska skickas till LTHs arbetsmiljösamordnare (Bodil Ryderheim).
- ii. FHV vill igen påpeka oordningen i studenterna verkstadslokaler i källaren.
- iii. Studenterna har sett en mus springa runt i källaren. Husprefekten kontakter Akademiska Hus angående detta.

§4 **Föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll läggs till handlingarna.

§5 **Meddelande och rapporter**

Inga meddelanden eller rapporter

§6 **Studentfrågor, M och I:**

- i. M vill installera nollspänningsskydd till pelarborr, de ombeds kontakta Jan-Eric Ståhl
- ii. I har haft önskemål om att sätta upp uppsamlingskärl för pantburkar. M-sektionen har en bra lösning på ett sådant kärl, husprefekten godkänner att I sätter fram ett liknande kärl.
- iii. Husprefekten uppmanar studenterna att sälja sin rökmaskin efter en incident i helgen där brandlarmet gick
- iv. Stängning av salar under sommaren: salarna stängs den 17/6. Toaletterna stängs efter midsommar. Öppnas så sent som möjligt under kursstart, för att det ska vara fint när nya studenter kommer till hösten. Finns det behov av att öppna salarna kontaktas receptionen

§7 **Yttre och inre miljö i M-huset**

- i. Yttre miljö Andreas Svensson ska ha genomgång med Peab om den yttre miljön, när det gäller att snygga till med växter/blommor osv
- ii. Bord i MA är delvis utbytta, men nya bord lutar och detta är felanmält.
- iii. Lås/passagesystem drar ut på tiden, bl a beroende på att LU-kortet är hårt belastade.
- iv. Miljöstationen: mycket glasflaskor på marken efter fester.

§8 **Övriga frågor**

- a) Sommarfika nytt koncept. 3/6 kl 15, Sångmaskinen sjunger och spelar. Medtag egen kopp med kaffe.
- b) M-husflytten inte berörd av senaste tidens incidenter på KC4.
- c) Önskemål från Servicegruppen att institutionerna efter disputationer själva tar ut sopor med matavfall. Det blir ökad belastning för servicepersonalen, samt att det är ohygieniskt de gånger matavfall ligger i soporna över helgen.

§9 **Tid för nytt möte**

Doodle skickas ut i början på september

§10 **Mötets avslutande**

Mötet avslutas av ordföranden Peter Berling.

Vid pennan

.....
Therese Tell Dragg

Justeras

.....
Andreas Svensson

.....
Aron Ingemarsson

.....
Peter Berling